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Grötviks Segelsällskap    Datum Protokoll nr
849201-4785 2025-04-02 6

Styrelsemöte

Tid 2025-04-02

Plats Hamnkontoret

Närvarande Niclas Nilsson (v.ordf.)
Mårten Lundqvist
Jenny Persson
Johanna Räisänen
Johan Sölve (sekr)
Magnus Winkelmark

Frånvarande Joakim Stare
Mikael Larsson
Micael Nilsson

Distribueras till Styrelsen och hamnvärd

§1 Mötets öppnande
Vice ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. Mötet godkände 
föreslagen dagordning.

§2 Föregående protokoll
Protokollet från föregående styrelsemöte 2025-03-05 godkändes och lades till 
handlingarna. 

§3 Kassarapport
2 417 tkr i kassan. Trots flera påminnelser är fortfarande några båtplatser obetalda, 
vilket orsakar merarbete. 

§4 Info från hamnvärden 
Styrelsen tog del av avrapportering från hamnvärden. 

§5 Rep- o underhållsplan
Status renovering av mastkransbryggan.
Renoveringsarbetet ska slutföras kommande vecka. Beslutade bygga om den yttersta 
mammutbommen bommen till en halvbom så att det blir en rak utsida för förtöjning för 
gästbåtar. 
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Lägesrapport mastkranen
Slutförs i samband med att mastkransbryggan färdigställs. 

Lägesrapport från arbetsgrupp el
Slang för elkabel har dragits mellan bryggorna. Elarbetena är påbörjade. Grävtillstånd 
utreds. 

Status reparation av flöten på bommar inför uppstart av säsongen. 
Bommar är genomgångna och flöten är bytta som planerat. 

§6 Statusrapport muddringen
Muddringen är slutförd 31/3 efter att ha tagit upp 2000 kbm enligt tillståndet. 

§7 Arrendeavtalet med kommunen
Status, dialog med kommunen. 
Diskussionerna är avvaktande i Joakims frånvaro. 

§8 Flytt av kontoret mm
Lägesrapport från arbetsgrupp
Avvaktar vidare utredning

Bygglov husbilsparkering
Ansökan om förlängt bygglov för ställplatser har lämnats in, denna gång för året runt. 

§9 Övrigt 
Status miljöstation, låsning, målning, sopkärl, ramp
Åtgärder påbörjas så fort vädret är tjänligt. Medlemmar har tagit på sig att hjälpa till.  

Utredning större båtplatser, innerhamnen 
Längder på bommarna ska inventeras. 

Webbkamera innerhamnen
Niclas tar extern hjälp för att ta fram förslag på lämpliga alternativ i samråd med Johan. 

Status, framtagande av arbetsbeskrivning för valberedning
Bordläggs pga Micaels frånvaro. 

Krabbflotten, status
Byggskolan bygger en ny arbetsflotte som även kan användas som tidigare 
krabbflotten vid sjösättningsrampen, 

Återkoppling möte med sjöräddningen gällande nytt sjöräddningshus
Arbete med bygglov pågår. Rivning av båthuset är planerad att påbörjas i höst. 

Kommande aktiviteter trivselgruppen
HLR-utbildning planeras med Sjöräddningen. Utbildning i förarbevis eller liknande 
utreds. 
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Hamnfest
Astrio planerar att arrangera hamnfest i år, första helgen i juli. 

Städning
Offert på städning av servicebyggnaden från HomeMaid för 30 tkr under 
sommarsäsongen. Beslutade att ta detta. 

§10 Mötets avslutande
Mötesordföranden tackade för visat intresse och god mötesanda. Mötet förklarades 
avslutat. 

Vid protokollet Justeras

………………………………… ……………………………………
Johan Sölve Niclas Nilsson
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